
Yellowtec
Heinrich-Hertz-Str. 3

40789 Monheim am Rhein
Germany

                            Fon +49-  2173 - 967 30     
Fax +49  -2173 - 967 400

www.yellowtec.com
info@yellowtec.com

Marketing & PR
Kathrin Nimpsch

knimpsch@yellowtec.com
Fon +49-  2173 - 967 334

MUST-READ: Terms of use 

ENGLISH

Terms of use Yellowtec press material

Any information provided in our press releases and at www.yellowtec.com/press 
is approved for publication. Feel free to adjust the amount of text and to focus on 
certain parts of the content. Also you are invited to refer to our website and social 
media accounts whenever our company is covered by your content. You are not  
allowed to change any facts or quotes. In case you need further information,  
please do not hesitate to contact us. 

The correct Yellowtec logo is to be used. It is available in various file formats and 
is attached to every press release. You are not permitted to modify the look of the 
logo or change its colors. On dark backgrounds please use the white logo, 
elsewhere choose the standard grey Yellowtec logo design. We also provide you 
with a black and white version to be used for b/w documents.

The copyright for all provided graphic and image material lies - if not marked  
differently - with Yellowtec (a brand of Thum + Mahr GmbH). Yellowtec has to be 
quoted as copyright holder.

DEUTSCH

Nutzungsbedingungen Yellowtec Pressematerial

Alle Pressemitteilungen und unter www.yellowtec.de/press zur Verfügung  
gestellten Informationen sind zur Veröffentlichung freigegeben. Die Anpassung 
des Textumfangs und das Setzen thematischer Schwerpunkte sind ausdrücklich 
erlaubt. Verweisen Sie in Beiträgen über unser Unternehmen gern auf unsere 
Website und unsere Social Media Seiten. Die Änderung inhaltlicher Aussagen und 
aufgeführter Zitate ist untersagt. Bitte kontaktieren Sie uns, falls Sie zusätzliche  
Informationen benötigen. 
 
Das korrekte Yellowtec Logo ist zu nutzen. Sie finden es in Form unterschiedlicher 
Dateiformate im Anhang jeder Pressemitteilung. Modifikationen am Aussehen, 
insbesondere der farblichen Gestaltung des Logos, sind nicht gestattet. Bitte 
nutzen Sie auf dunklen Hintergründen das weiße Logo. Zur Nutzung in Schwarz/
Weiß-Dokumenten finden Sie ein entsprechendes zweifarbiges Logo. Bei allen  
anderen Platzierungen des Logos ist das graue Standard Yellowtec Logo zu  
nutzen.  
 
Das Copyright für sämtliches zur Verfügung gestelltes Bildmaterial liegt - falls 
nicht anders gekennzeichnet - bei Yellowtec (einer Marke der Thum + Mahr 
GmbH). Yellowtec ist als Urheber der Bilder zu nennen.
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